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DAGORDNING  
Ordinarie årsmöte öppnas av styrelsens ordförande eller, om denne inte är närvarande, av vice  
ordförande.  
 
Årsmötet avslutas av styrelsens ordförande eller, om denne inte är närvarande, av  
årsmötesordföranden.  

Vid ordinarie årsmöte skall följande ärenden förekomma:  

1. Justering av röstlängden.  

2. Val av ordförande för mötet.  

3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet.  

4. Val av två justerare som tillsammans med mötesordföranden ska justera protokollet. De 
valda  justerarna är dessutom rösträknare.  

5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens 

medlemmar. 6. Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst.  

7. Fastställande av dagordningen.  

8. Styrelsens verksamhetsberättelse, balans- och resultatredovisning, redogörelse för arbetet  
med avelsfrågor samt revisorernas berättelse.  

9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa uppkommen vinst  
eller förlust.  

10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående klubbmöte givit till 

styrelsen.  

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.  

12. A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan.   

B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår.  

C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget.  

13. A. Beslut om antalet ordinarie ledamöter samt suppleanter.  

       B. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 
samt   
             beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning.  

14. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i dessa 

stadgar. 15. Val av valberedning enligt § 10 i dessa stadgar.  

16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13 – 15.  

17. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller som senast 1 januari  
anmälts till styrelsen. Anmälan av sådant ärende ska vara skriftligt. Till ärendet ska styrelsen  
för behandling på årsmötet avge utlåtande och lämna förslag till beslut.  

Väcks vid ordinarie årsmöte förslag i ett ärende som inte finns medtaget under punkt 17 kan,  
om årsmötet så beslutar, ärendet tas upp till behandling men inte till beslut. 

  



Kallelse årsmöte 

Kallelse till årsmötet gjordes tillgänglig på klubbens hemsida 14 mars.  
 
 
STYRELSEN UNDER 2024 

Ordförande  1 år  Madelene Dunberg   

Ledamot  2 år  Ronja Swedestam 

Ledamot  1 år Maria Schwanborg 

Suppleant 1 år Gill Rosenwall 

Revisor 1 år Patrik Håkansson 

Revisor 1 år Marianne Lindblom 

Revisorssuppl  1 år Susanne Lindberg 

 
  



VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

MEDLEMMAR  

Medlemsantalet vid årsskiftet 2024/2025 var 85 st. 

EKONOMI  

Pyrenéersällskapet gjorde 2024 ett negativt resultat på -10 501,29 kr. Styrelsen föreslår att 

resultatet förs över på löpande räkning.  

ÅRSMÖTE  

Årsmötet hölls digitalt 2024 och 8 medlemmar närvarade på mötet.  

STYRELSEN  

Under verksamhetsåret har 6 styrelsemöten hållits. Inga AU-beslut har fattats under 

verksamhetsåret.  

PATOU  

Inga nummer av medlemstidningen PATOU har getts ut under 2024. 

AVELSKOMMITTÉN  

RAS-arbetet som färdigställdes av förra styrelsen under 2023/2024 låg hos SKK för 

godkännande under hela 2024.   

UTSTÄLLNINGSKOMMITTÉN  

Rasspecialen genomfördes i juli Gränna med en svensk domare, Karin Sjöholm Östlund. 
Utställningen var ett samarrangemang med SMHK och flera andra klubbar. Det var en väldigt fin 
dag, och deltagarna gick därifrån med gott om vinster som donerats. Vi delade även ut 
prisrosetter som annars är mot kostnad. Detta då det var 45-årsjubileum. 

HEMSIDAN  

Hemsidan är fortsatt tillgänglig -  www.pyreneersallskapet.se  

 

  



UTFALL GENTEMOT VERKSAMHETSPLAN 

• Utvärdera och utveckla hemsidan (www.pyreneersallskapet.se) 

o Fortsatt tillgänglig och förenklad 

• Utvärdera om det finns möjlighet att ge ut medlemstidningen PATOU 

o Ej bedömts möjligt under 2024 

• Ge ut en almanacka inför 2025 

o Almanacka framtagen och utskickad till medlemmarna 

• Inventera klubbens inventarier och säkerställa en rimlig hantering av dessa 

o Inventarierna skickades tillbaka till kontakt inom SMHK efter Gränna. Dessa ska 

dock hämtas hem igen av PYS. Planering pågår kring detta.  

• Styrelsens medlemmar ska om möjligt närvara på möten SMHK anordnar 

o Representant har deltagit med på samtliga möten där SMHK kallat 

• Anordna PYS del i Gränna 

o Utfört med bra feedback från deltagarna. Dock endast 14 anmälda hundar vilket 

är mycket få.   

• Utvärdera om det finns intresse för en rasklubb på längre sikt, både sett till medlemskap 

och aktiviteter kopplat till detta samt intresse och engagemang från fler personer att ingå 

i styrelsen 

o Fortfarande oklart läge och beroende av utfallet av årsmötet 2025 samt 

utställningen i Norje Boke under 2025.  

• Uppdatera RAS på lämpligt sätt 

o Under 2024 låg RAS hos SKK. Ny styrelse/raskommitté behöver kolla på SKKs 

synpunkter som kommit under 2025 för att skicka in för slutgodkännande.   

 

  

http://www.pyreneersallskapet.se/


FÖRSLAG TILL VERKSAMHETSPLAN 2025 

● Jobba vidare med och utveckla hemsidan (www.pyreneersallskapet.se) 

● Se över möjligheterna att ge ut en almanacka inför 2026 

● Inventera klubbens inventarier och säkerställa en rimlig hantering av dessa 

● Styrelsens medlemmar ska om möjligt närvara på möten SMHK anordnar 

● Anordna rasspecial i Norje Boke 

● Utvärdera om det finns intresse för en rasklubb på längre sikt, både sett till medlemskap 

och aktiviteter kopplat till detta samt intresse och engagemang från fler personer att ingå 

i styrelsen 

● Uppdatera RAS på lämpligt sätt utifrån feedback från SKK.  

● Se över klubbens kostnader för att se vad vi kan spara in ytterligare på 

ÅRSREDOVISNING 2024 
 
Balans- och resultaträkning bifogas årsmötesmaterialet. 
 
Styrelsen föreslår att resultatet förs över på löpande räkning.  

  

  



FÖRSLAG TILL RAMBUDGET  
 
Det viktigaste i verksamheten nu när styrelsen är begränsad i styrka, är att rasspecialen 
genomförs med nollresultat i fokus och att initiativ som almanacka och liknande finansieras fullt 
ut av befintliga medlemsavgifter. Styrelsen ska kika på de kostnader klubben har för att minska 
det som går.   
 

Då alla kostnader för klubben ökat de senaste åren och medlemsavgifterna varit oförändrade i 
många år så föreslår styrelsen att avgifterna för medlemskap höjs med 25 kronor per 
medlemskap och skulle i så fall bli enligt nedan:    

Fullbetalande medlem:  325 SEK (nuvarande avgift 300 SEK) 
Familjemedlem:   125 SEK (nuvarande avgift 100 SEK) 
Valpköparmedlemskap: 175 SEK (nuvarande avgift 150 SEK) 

 

  



VALBEREDNINGENS FÖRSLAG   
 
Styrelsen består av ordförande och två, fyra, sex eller åtta ordinarie ledamöter  samt minst en eller 
högst fyra suppleanter. Ordinarie årsmöte väljer ordförande för ett år, övriga ledamöter för två år 
samt suppleanter för ett år.   

Ledamot   Ronja Swedestam har 1 år kvar på uppdraget  

 

Förslag är att välja en ordförande, en ledamot samt en suppleant (minimistyrelse). 

Förslag till val: 

Ordförande  1 år  Madelene Dunberg omval 

Ledamot  2 år  Maria Schwanborg omval 

Suppleant 1 år Gill Rosenwall omval 

Revisor  1 år Vakant 

Revisor 1 år Vakant 

Revisorssuppleant Vakant 

Revisorssuppleant Vakant 
 
 

 
 

Valberedning: 

Av årsmötet utsedd valberedning ska förbereda de val som stadgemässigt ska ske vid ordinarie 

årsmöte. Valberedningen ska bestå av tre ledamöter varav en sammankallande.  Mandatperioden 

för sammankallande ska vara ett år och för övriga ledamöter två år.  

 
Ledamot Pernilla Winberg (sammankallande) 
Ledamot Vakant 
Ledamot Vakant 

ÖVRIGA ÄRENDEN   
 
Inga övriga ärenden har inkommit till styrelsen.  

Styrelsen har dock ett ärende och det är de nya typstadgar som klubben fått via SMHK. Samtliga 
rasklubbar har samma typstadgar, men dessa ska ändå godkännas av årsmötet.   


